
ZPRÁVA: 

OTEVŘENÝ TRÉNINKOVÝ SRAZ S FRANCOUZSKÝM TÝMEM 

ROUEN 

6. – 9. 7 2013 

 

 

Začátkem letních prázdnin nás do Ostravy přijel navštívit francouzský tým z Rouenu. 

Toto setkání se letos řadí již do druhého ročníku. V letošním roce, se do Ostravy přijelo 

podívat 24 dětí a 3 trenéři, kteří u nás strávili čtyři dny. 

 

Ubytování: 

 Bylo zajištěno v hale Mjr. Nováka na tatami, kde měli prostor pro hry v hale i ve 

venkovním prostředí.  

 

Stravování: 

 Zde bych chtěla velice poděkovat rodičům, kteří se společně a ochotně postarali o 

zajištění potravin nutných k zajištění snídaních a večeřích. Dokázali jste se společně postarat 

o dostatek jídla a tím tak významně podpořit tuto akci. MOCKRÁT DĚKUJI A VÁŽÍM SI 

TÉTO POMOCI. Také bych vám chtěla mockrát poděkovat za pomoc v sobotním odpoledne 

při grilování. Vaše přítomnost a pomoc byla pro nás velkou pomocí. Děkuji. 

 Snídaně a večeře jsme měli zajištěné na hale Mjr. Nováka, kde jsme si své pomocí 

připravovali stravu. Zde patří poděkovaní za pomoc Markétě a Agátě, které mi s touto práci 

pomohli.  

 Obědy jsme měli zajištěné v restauraci na hale Sareza.  

 

Tréninky: 

 byly zaměřeny na judo, kdy jsme se společně na tatami potkali ve třech dnech pětkrát. 

Náplň tréninků vždy byla zaměřená na ne wazu i tachi wazu. V neděli ráno byl pod vedením 

trenéra Kozy a odpoledne pod vedením Francouzských trenérů. V pondělí ráno vedl trénink 

trenér Martínek a odpoledne opět trenéři z Francie. Děkuji trenérům za zajištění a odvedení 

skvělých tréninků, které byli pestré a velice zajímavé. Také patří velké díky závodníkům, 



kteří se těchto tréninků zúčastnili. Těší mě jejich zájem a doufám, že si odnesli dobrý pocit a 

nové zkušenosti. 

Děkuji nejen závodníkům našeho oddílu, ale především i závodníkům z ostatních 

oddílů, kteří tuto akci podpořili a dokázali vytvořit dobré tréninkové podmínky pro 

francouzský tým.  

 

Doprovodný program: 

 V letošním roce jsme zajistili, našim přátelům program ve formě fotbalového utkání, 

ve kterém nás přehráli ve velkém.  budeme se snažit do příštího roku více zatrénovat 

fotbálek a nedat jim znova šanci vyhrát.   

Dalším programem byla návštěva vyhlídkové věže nová radnice a interaktivní muzeum vědy 

U 6 v dolních Vítkovicích.  

 

Závěr: 

 Akce dopadla perfektně a francouzský tým odjel do Prahy spokojený. Jako 

organizátorka této akce jsem si vědoma některých nedostatků, které je nutné do dalšího roku 

zlepšit. A zapracuji na nich.  

 Ještě jednou bych chtěla všem, kteří se na této akci podíleli jakoukoliv formou i třeba 

tím, že se přišli podívat na trénink nebo zajistili krásné trička  či rodiče kteří zajistili 

potraviny, trenérů, ostatním oddílům, závodníkům (prostě všem) chtěla moc poděkovat. Bez 

nich by se tato akce nedala uskutečnit.  

 

 

Nesmím ovšem zapomenout na jednu z nejdůležitějších osob a to Agátu, které patří  

největší dík, protože mi byla velkou pomocnicí v organizování této akce a hlavně s její 

vynikající francouzštinou je komunikace mezi Čechy a Francouzi mnohem jednoduší. 

 

Agy DĚKUJI. 

 

Již teď se těším se na další ročník. 

 

 

Zpracovala: Michaela Boháčová 


